
Styrelsemöte 4/12 

 
Närvarande: Birgitta, Patrik och Carin 

 

• Möte 15/1 2012 kl.15.00 i Viljans fikarum! Samtliga i sektionerna är inbjudna 
för att prata om IFK Gnarps framtid! Vad vill vi med vår klubb och hur jobbar 
vi framåt?! 

• Budgeten ser bra ut. Plankommittén har överskridit sin budget men mycket 
är gjort på planen på Hoppskogen. 

• Det kommer in 22.000:- från ungdomsfonden för ”lilla kiosken” på 
Vallenplanen. 

• PEAB vill att vi ska städa och de håller på att skriva ett kontrakt. Lisa vill 
hoppa av som samordnare för Armsjön. Ta upp det på mötet 15/1. 

• Jokerfesten ska bli av, en festkommitté bör sättas ihop. 
• Hoppskogens IF kommer att upphöra ! Pengarna de har kvar kommer att 

tillfalla IFK Gnarp. 

Som sagt: nästa möte 15/1 kl.17.00 i fikarummet på Viljan! 


